
 

 
Møde i Skolebestyrelsen 
 

Møde nr: 122 

Dato og tidspunkt: Torsdag d. 13.6.2024 kl. 17.30 – 20.00.  

Sted: Dueholmskolen – personalerummet 

Referat 

 

Deltagere: Jan Bertelsen, Sigurd Emil Larsen, Anne-Kirstine Kristensen, 

Henrik Hunnerup, Trine Frøslev, Pernille Korsgaard Juhl, Sander Hørsted (AMR), Ann 

(elevrådet), Helle Friis Mikkelsen, Lars Zedlitz Alberg, samt nyvalgte: Kasper Nørgaard, 

Sanne Corvenius 

Fraværende: Anita, Rikke, Ann B, Liam 

Mødeleder og formand: Jan Bertelsen 

Referent: Helle Friis Mikkelsen, Afd. leder 

 

17.30 

- Spisning/sommerafslutning😊 

Kort afslutningstale til de afgående bestyrelsesmedlemmer og kort velkomst til de nye 

medlemmer, Kasper og Sanne. Traditionen tro er de nyvalgte tilbudt at deltage i 

dagens møde, dog uden stemmeret 

Tak til Ann (formand for de stores elevråd) for en rigtig god indsats i elevrådet og 

skolebestyrelsen! 

Og tak til Jan for en god og lang indsats i bestyrelsen og som formand.   

Der venter en lille gave til dig, Rikke, på kontoret. Også tak for indsatsen! 

 

Dagsorden: 

1. Orientering fra formanden og skolelederen 

Stadig intet nyt om trafiksikkerheden/cykelbanen på vejen ned mod skolen.  

Skoleåret er ved at blive afsluttet. Der har været besøg af de kommende 4. klasser og 

forældremøder for kommende 4. og 7. årgang. Afgangsprøverne er i fuld gang.  

2. Elevrådets punkt  

Ikke meget nyt denne gang. Translokationen er lige om hjørnet.  

3. Kulturforandringen status 

Alle beslutninger omkring næste skoleår er taget. Fællesmøde på mandag, hvor den 

praktiske tilgang er i fokus.  

De nye skemaer med to skemablokke pr dag er ved at blive lagt. I skemalægningen 

prioriteres bl.a. co-teaching i fagene.  

Der vil være en pædagog pr årgang på mellemtrinnet, to pr årgang i udskolingen og 

tre på 7. årgang, for at understøtte trivselsarbejdet fra starten i etableringen af de nye 

klassekulturer.  

Skemaerne kommer til at køre i 50 dages rul.  

Mødestrukturen er justeret med teammøder, fællesmøder, afdelingsmøder og tjek-ind 

møder 



Mesterlæreklassen er lanceret og der er pt omkring ti ansøgere. Der skal findes to 

pensionerede håndværkere/mestre til stillingerne. Eleverne i Mesterlæreklassen skal 

selv være med til at bygge den håndværkergård, der skal danne ramme om klassen.  

LZA laver en info-video til forældrene, som lægges ud inden sommerferien.  

4. Orientering omkring personalesituationen 

- Nyansættelser 

- Ekstrabevilling 

Vi har ansat fem pædagoger: Janni Poulsen, Katrine Yde, Marianne Mørup 

Gregersen, Stefanie Bruun Pedersen, Philip Hummelshøj (årsvikar)  

Der opnormeres med en pædagog på 7. årgang, så der næste år er tre faste 

pædagoger. De nyansatte skal være i linjeklassen og på 5. 7. 8, og 9. årgang.  

Peter Lillebæk (STU) går på pension, og der skal ansættes en pædagog. 

Ansættelsessamtaler onsdag d. 19.6 fra kl. 15.00. Ønsker nogle at deltage, så 

skriv til Helle. 

Der har været et par sygemeldinger, men vi regner med fuldt hold til august.  

5. Skolefotos fremadrettet 

- Bestyrelsen fastholder at den nuværende fotograf varetager opgaven det 

kommende skoleår 

6. Afgørelse vedr. svømning på kommende 9. årgang 

To muligheder:  

- A) Frivilligt tilbud efter skoletid 

- B) Der lægges et skriv i elevernes afgangseksamen om, at eleverne ikke har 

modtaget svømmeundervisning pga. Corona. På denne måde er forældrene 

orienteret.  

Forslag B er vedtaget 

7. Rundvisning og drøftelse af faglokaler 

8. Orientering omkring konfirmationsforberedelsen 

Der forhandles pt med præsterne om placering af konfirmationsforberedelsen næste år 

9. Økonomi status 

Vi holder økonomien 

10. Henvendelse fra forælder vedr. mobiltelefoner inden skoletid omkring mobilfri 

skoletid fra eleverne kommer på skolens matrikel om morgenen.  

En del af udfordringen bliver løst næste år, når der er tilstedeværelse i klassen fra 

7.50.  

Der skal strammes op, så alle elever afleverer telefonen hver dag – og på personalets 

brug af mobiler 

Trine svarer forælderen.  

 

Næste møde:  

Dato: torsdag d. 15. august kl. 17.00 – 19.00.  

Her konstitueres bestyrelsen og årets møderække aftales 

 

Punkter til kommende møder:  

• Kulturforandringen (fast punkt på alle møder) 

• Det gode forældremøde? (Hvordan skal den fælles del se ud) 

• Brugen af skolen i fritiden – regler. Overblik over fritidsbrugere osv.  

• Gennemgang af principper (august) 

• Principper for lejrskole  

• Se skemaer for året (bl.a. svømning) 


